
Radni do tablicy! 
Jerzy Erdman - wykształcenie średnie, technik budowlany, inspektor ds. budownictwa w Chojnickim 
TBS Sp. z o.o., ur. w 1959 r., żonaty, dwoje dzieci, hobby - prowadzenie własnej strony www, historia 
Chojnic, radny po raz trzeci. W bieżącej kadencji został przyjęty do Rady Miejskiej na sesji 13 
września 2004 roku, zastąpił Katarzynę Karpus. 
   Czy wyborcy mogą mieć do Pana zaufanie skoro startował Pan do wyborów z listy koalicji 
SLD - UP, a tuż po zostaniu radnym wstąpił Pan do chojnickiej lewicy? 
- Startowałem z tej listy, akceptując program wyborczy wspólnie stworzony. Uważam, że można go 
realizować będąc członkiem klubu "Chojnicka Lewica". Na udowodnienie, że wyborcy nie powinni do 
mnie stracić zaufania mam jeszcze niecałe 2 lata. Spróbuję zrobić to z lepszym skutkiem, niż ci na 
których ostatni raz zagłosowałem w 2001 roku. 
Najtrudniejsza uchwała? 
W tej kadencji takiej nie było, może dlatego, że wziąłem udział dopiero w 3 sesjach? Natomiast 
najtrudniejsza w całej mojej dotychczasowej "karierze" radnego, to na pewno była uchwała z 1998 w 
sprawie odwołania A. Gąsiorowskiego ze stanowiska burmistrza. 
Głosuję - W tych sprawach, które są węzłowe mam zamiar trzymać się ustaleń klubowych, które 
zapewne będą się pokrywać z moimi poglądami). W pozostałych zgodnie ze swoimi przekonaniami. 
Cele do realizacji - Ze spraw ogólnomiejskich to przede wszystkim chciałbym zająć się realizacją 
programu "Przejrzysta gmina", stwarzaniem jak najlepszych warunków dla budownictwa 
mieszkaniowego oraz rewitalizacją Parku 1000 - lecia, na niwie osiedlowej - dokończenie budowy ulic 
na os.Kaszubskim oraz tworzeniem dodatkowych miejsc parkingowych. 
Program 2006 i WPI - oczywiście popieram. 
Inwestycje priorytetowe - modernizacja Szosy Bytowskiej oraz odnowienie Parku 1000 - lecia. 
AnU - "Życie Chojnic" z 9.12.2004 r. 
 


